

RKGeneralforsamling 27/10-2022

Fremmødte: Shun, Fie, Bella, JAcob, Daniel, Mikkel W, Anders, Meter Peter, Malthé, Bastian, Nikolaj, Gustav, Rode, William, Sofus, Dorph, Hane, Lee, Matilde, Iben, Mikkel B, Freddy, Rusgust, Stefan

Referent: Matilde

Ordstyrer: Stefan

Referat:

1. Valg af ordstyrer og referent.
Stefan er ordstyrer, Matilde er referent
2. Valg af to stemmetællere.
Rusgust og Mikkel B
3. Formandens beretning
Stefan gider ikke at snakke om corona.
Vi fik en umulig opgave, og vi var ikke overmennesker, så vi løste den sgu ikke - så vi ved stadig ikke helt hvad vores forening skal lave, men vi har det sgu godt.
Vi har sat en masse nye initiativer i gang, og er en meget større del af studiemiljøet end vi før har været.
Stefan håber at den næste bestyrelse vil føre de nice initiativer videre.
Vi har købt en niiiice bar.
Kort sagt har vi som forening klaret det godt (vi blev faktisk indstillet til en pris juhuhu), så godt gået.
Udfordringen til næste bestyrelse: at holde fast i de gode ting vi har startet, men også sætte mere orden i ting, og gøre alting mega lææækert.
Han håber på vi laver alle mulige nice ting, og først og fremmest holder fast i vores rolle i studiestarten <3
4. Kasserens beretning.
Kasserernes beretning er syg nok.
Ej pls se den, hvis i kan finde den.
Den er syg nok.
5. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab.
Men nu til det ægte regnskab:
 - Det ser egentlig rimelig fornuftigt ud
 - Går alt i alt i plus
 - Vores regnskabsår løber med kalenderår, så det er jo ikke heeelt færdigt for i år
 - Vi har også en masse aktiver (jeg fatter ikke penge)
 - Se power pointet hvis i vil have flere detaljer
 - Der er også nogle passiver (hvor meget vi ejer for), og det er ret mange penge
 - Vi har fået en masse penge fra sponsorindtægterne, og også fra DIKUbar
 - DIKUbar har omsat for 124.000 kr ca, hvilket er rimelig godt
 - Vi har ikke mistet pant (over al forventning)

- Kassererne (Stefan) har lavet om så man kan se hvor vores "Andre indkomster" kommer fra
- Men vi har også nogle driftsudgifter, og de er bare på alt hvad vi køber
- Fadølssalg giver måske mening, fordi der er mindre pant, men tilgængæld er det lidt en underskudsforretning (men er måske relativt tæt på nul, da vi også har fustager i lokalet som ikke er talt med her)
- Vi skal stemme om om ved godkender regnskabet: enstemmigt vedtaget

6. Fastsættelse af kontingent.

Vi Skal beslutte hvad kontingentet skal være for året (men det må ikke være under 20 kroner, for så tæller det ikke som kontingent).

Stefan foreslår at vi lægger kontingent på 50 kr igen

Anders foreslår 49 kr

Iben foreslår 42,43 kr for så kan man nemt se hvad der er kontingenter

Vi stemmer om alt på én gang, og udelukker den mindst stemte på:

9 stemmer på 50 kr

4 stemmer på 49 kr

22 stemmer på 42,43 kr

Nu stemmer vi meller 50 og 42,43:

1 stemme på 50

19 stemmer på 42,43

Det er nu vedtaget at kontingentet er på 42,43 kr.

7. Uddeling af æresmedlemskaber jf. §3 Stk. 12

Man skal være aktivstuderende/vejleder/hyttebums/alt muligt andet, men man kan her søge om æresmedlemskab.

Emillie: 15 for, 0 imod: officielt æresmedlem jubiii

Freja: 19 for, 0 imod: officielt æresmedlem juhuhu

8. Vedtægtsændringer (antal fremmødte: 25)

a. At ændre "rusvejledere" til "tutorer" i vedtægterne

Argumenter imod: det er admins beslutning, hvorfor behøver det at blive ændret i vores vedtægter

Argumenter for: så aligner vi med admin, og det bliver mindre forvirrende

Stemmer for: 6

b. Ændre til at aktive medlemmer ikke behøver at deltage i rusture, men skal deltage i arrangementer i det hele taget.

Stemmer for: 21

Det er vedtaget.

c. At ændre det samme som forrig, men PLUS at man har deltaget til 0'te og N'te møde (eller meldt ordentligt afbud). Dette kommer af at vi gerne vil sørge for at dem der er i foreningen faktisk deltager (og disse to møder er vores planlægningsmøder).

Argumenter imod: men hvad med folk der melder sig ind efter 0'te møde, og dem der bare er tutorer?

Argumenter for: vi vil gerne finde en måde at sortere lidt ud i vores medlemmer, da vi oplever store problemer med folk der ikke er aktive, og at det er de samme 20 mennesker der deltager i alt. Det ville også hjælpe med at få bedre respons på opslag på fb osv.

Vi stemmer om foreslaget forbehold for dårlig ordlyd, som vi forventer bliver lavet om på næste generalforsamling: det skal ændres så

deltagelse i 0'te og N'te møde gælder for dem der er medlemmer på de respektive tidspunkter.

Dvs vi stemmer om tilføjelsen, under forbeholdet.

Stemmer for: 21

Det er vedtaget.

- d. Forslag til paragraf 3 stk 10: at medlemmer ikke må indgå i seksuel aktivitet med rus før førsteårsfesten. Ændringen går på om dette skal ændres til at medlemmer kan ekskluderes hvis man bryder code of conduct (love).
- Hvis man laver groft brud så kan bestyrelsen ekskludere medlem fra foreningen, men man er udelukket så længe den siddende bestyrelse er aktiv bestyrelse.
 - Ekskluderingen kan stoppes ved generalforsamling/ekstra ordinær generalforsamling (hvor man skal stemmes ud med 50% af stemmerne).

Hvilket vil gøre det sværere for bestyrelsen har sværere ved at smide medlemmer ud for good, og medlemmerne har mere magt (tror jeg).

Det er lavet for at beskytte medlemmer, da bestyrelsen kan lave ændringer til code of conduct ved simpelt flertal.

- e. Forslag til paragraf 3 stk 10: alternativ ændring, i stil med forrige ændringsforslag. Dette foreslag inkluderer ikke stk 8. Foreslaget inkluderer at man ikke kan stemmes ind igen ved ekstraordinær generalforsamling. Personen kan bringe det op på ordinær generalforsamling, men så skal de selv bringe det op. Det gør at der ikke kan tales om sagen uden personens samtykke. Det gør at bestyrelsen ikke kan "hænge folk ud" til generalforsamlingen, uden deres samtykke.

Vi stemmer nu om begge forslag, og udelukker ét, bagefter stemmer vi skal lave vedtægtsforslaget.

Runde 1:

- Stemmer for d: 14
- Stemmer for e: 21

Runde 2:

- Stemmer for: 20

Det er nu vedtaget.

- f. Aftemning der ikke har nogen ændringsmæssig formål: Vi vi stadig gerne have reglen om at man ikke må have seksuel omgang med rus. Skal reglen om at man ikke må have seksuel omgang med rus stå permanent i code of conduct (love).

Stemmer for: 20

- g. Facebook gruppen skal kun inkludere aktive medlemmer og aspiranter (og ikke hyttebumser).

Stemmer for: 24 (enstemmigt)

- h. skal det hedde 2) værgeaften, eller 1) hverve aften, eller dværgeaften

Runde 1:

- Stemmer for 1: 5
- Stemmer for 2: 9

Runde 2: (stem om at ændre dværge til værge)

- Stemmer for: 8

Det er ikke vedtaget.

- i. Indsæt paragraf 3 stk 13. Bestyrelsen har ret til at udstede æresmedlemskaber ved fuldt enighed.
Stemmer for: 18
Det er vedtaget.
- j. paragraf 3 stk 14: Der vælges 1-2 tillidsrepræsentanter ved simpelt fremmøde, ved første møde med medlemmer efter generalforsamlingen.
Det står (lige nu) i code of conduct (og ligger i ordet) at dette ikke kan vælges blandt bestyrelsen.
Stemmer for: 20
Det er vedtaget.
- k. Stav kasserer rigtigt.
Stemmer for: 14 (ud af 21 der er her lige nu)
Det er vedtaget.
- l. Vi dropper hyttebums paragraffen, da vi ikke længere har kontrol over hyttebumser i stuiestarten.
Stemmer for: 19
Det er vedtaget.
- m. Stav kasserer rigtig et andet sted.
Stemmer for: 14 (ud af 21)
Det er vedtaget.
- n. Lav regnskabsår til at følge studieåret (1 september til 31 august).
Stemmer for: 23
Det er vedtaget.

9. Indkomne forslag

- a. Kröll: ændring af foreningstype fra frivillig til almen forening
Lige nu er vi en frivillig forening, men det betyder juridisk at vi ikke kan en masse tid. Hvis vi på et tidspunkt gerne vil momsregistreres (og nogle andre ting) skal vi være en almen forening.
Dette har ikke nogen ændring for medlemmer eller forening, men gør at vi ikke behøver at indkalde til generalforsamling hvis vi finder ud af at vi skal være momsregistreret.
Stemmer for: 24 (enstemmigt)
Det er vedtaget.
- b. Kröll: kælder køkken / automater
Stefan vil gerne købe kantinen fri af deres ølautomater, i form af en leasing aftale. Det ville gøre at vi fx kunne opbevare vores bar ting i kantinens lokaler, men gør at vi skal hjælpe med at opfylde automater osv.
Vi ville lease automaterne for omkring 1500-2000 kr om måneden.
Måske kunne det inkludere rabat på automaten til rkg medlemmer, uuuuh.
Den anden del af forslaget går på kælder køkkenet. Det sejler lige nu, fordi der ikke er nogen der står for det.
DIKU vi gerne tillade at vi står for vedligeholdelsen af køkkenet, mod at vi gerne må tjene noget på det (fx ved at have automater dernede).
Desværre må vi ikke bygge en bar i kælderen.
Der er ingen forening der står for kælder køkkenet lige nu.
Det ville indebære at vi skulle have et rotationsskema hvor man skriver sig på at være ansvarlig for opfyldning og oprydning/rengøring.

Men ville vi overhoved tjene på det? Køber folk overhoved øl når det er et stille område?

Lad os stemme uformelt om om det er noget vi skal forfølge.

Køb/leasing af kantinens automater:

- Stemmer for: 17

Overtage vedligeholdelsen af kælder køkkenet

- Stemmer for: 5

10. Valg af formand og næstformand

Nomineringer til forperson: Stefan

- Ingen andre stiller op, så Stefan er forperson (3 år! 3 år! 3 år!)
- Stefan bunder smukt <3

Nomineringer til næstforperson: Mikkel W

- Ingen andre stiller op, så Mikkel W er næstforperson
- Mikkel bunder sygt nok hurtigt, det gør bro ik :'(

11. Valg af kasser, samt evt. assistenter.

Bastian (hovedkasser) og Fie (kasser assistent) stiller op som kasser-par (Fistian)

Freddy (hovedkasser) og Malthe (kasser assistent) stiller op som kasser-par (Maddy)

Stemmer på Fistian: 14

Stemmer på Maddy: 4

Blanke stemmer: 5

Så Bastian og Fie er valgt ind som kasser-par.

12. Valg af antal af menige medlemmer i bestyrelsen samt deres roller.

Hvor mange menige medlemmer vil vi have? Forslag: 0, 2, 3 og 4

Runde 1: 0 : 1 , 2 : 8 , 3 : 15 , 4 : 8

Runde 2: 2 : 7, 3 : 17 , 4 : 7

Så er det vedtaget at der skal være 3 menige medlemmer.

13. Valg af menige medlemmer.

Hvem stiller op: Freddy, Sofus, Rode, Daniel, Bella, Shun, Malthe, Gustav

Runde 1: Freddy 1, Sofus 4, Rode 22, Daniel 6, Bella 19, Shun 8, Malthe 4, Gustav 4

Runde 2: Sofus 6, Rode 23, Shun 6, Bella 16, Malthe 6, Gustav 3, Daniel 6

Runde 3: Sofus 5, Rode 21, Shun 9, Bella 16, Malthe 8, Daniel 6

Runde 4: Rode 18, Shun 8, Bella 17, Malthe 7, Daniel 9

Runde 5: Rode 17, Shun 10, Bella 17, Daniel 9

Så de menige medlemmer er Rode, Bella og Shun

14. Evt.

- a. Synes vi det er okay at holde styr på hvilke aktiviteter folk er med i på et regneark?

- i. Bliver det overvågesstat?
- ii. Nej det er for at aktivere folk, så vi kan hive fat i folk og få dem ind i foreningens aktiviteter
- iii. Er fedt så længe det ikke er et offentligt skema
- iv. Og så længe det kun bliver brugt til aktivere folk, ikke til at være sur
- v. Det er vedtaget enstemmigt